

## EDİTÖRDEN

Bugünleri gösteren yüce Rabbimize hamdolsun!

O'nun resulü efendimiz Hz. Muhammed'e sonsuz selam olsun...

Uluslararası Hadis Araştırmaları (Hadith) dergimizin 12. sayısı ile sizlerle birlikteyiz. Bir tarafta dergimizin kat etmiş olduğu mesafe sebebiyle mutluluk içindeyken diğer tarafta dünyanın gözleri önünde acımasızca katledilen çocukların hüznü bütün hücrelerimize kadar bizi kuşatmış durumda. Şayet bilim, eğitim, gelişme insanlığa katkı sağlamıyorsa hakiki anlamda bir varlığı yok demektir. Bu itibarla Hz. Muhammed'in (sas) faydasız ilimden sığınmasının içerdiği o evrensel anlamın ne kadar da önemli olduğunu fark ettiğimiz bir zaman dilimini yaşıyoruz. Bizler akademide elimizden geldiğince faydasız ilim denilebilecek şeylerden uzakta, kendi gücümüz nisbetinde bilimsel bilgi üretmeye çalışıyoruz. Elimizden gelen en iyi işin bu olduğu bilinci içerisinde, herkesin elinden gelen en iyi işi en iyi şekilde yapması temennisiyle çalışıyoruz. Dergimizin bu sayısının da böylesi bir anlayışla yayımlandığını ifade edebilir.

Uluslararası Hadis Araştırmaları (Hadith) dergimiz yayımlandığı andan itibaren birçok indeks tarafından taranmaya layık görüldü. En son olarak da ülkemiz akademisinde oldukça prestijli bir indeks olan TRDİZİN tarafından taranmaya başladık. Bu vesile ile derginin kuruluşundan bu aşamaya gelmesine kadarki süreçte katkısı olan tüm arkadaşlarımıza teşekkür etmeyi bir borç biliyorum.

Bu sayımızda yine araştırma makaleleri, kitap tanıtımı ve tez özeti mahiyetince nitelikli çalışmalarla karşınızdayız.

Rabbim daha nice güzel çalışmalarını sizlerin hizmetine sunmayı nasip etsin!

İyi okumalar, bol istifadeler diliyorum.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY  
Baş Editör

## EDITORIAL

Praise be to the Almighty Lord for showing us these days!

Endless peace be upon His Messenger, the Prophet Muhammad...

We are with you with the 12th issue of our International Journal of Hadith Research (Hadith). On the one hand, we are happy because of the distance our journal has travelled, and on the other hand, the sadness of the children who are mercilessly slaughtered in front of the eyes of the world has surrounded us to all our cells. If science, education and development do not contribute to humanity, they do not have a real existence. In this respect, we are living in a period of time when we realise how important the universal meaning of the Prophet Muhammad's (pbuh) refuge from useless knowledge is. In academia, we try to produce scientific knowledge to the best of our ability, away from what can be called useless knowledge. With the awareness that this is the best job we can do, we work with the hope that everyone will do the best job they can do in the best way possible. It can be stated that this issue of our journal has been published with such an understanding.

Our International Journal of Hadith Studies (Hadith) has been deemed worthy of being scanned by many indexes since its publication. Most recently, we have started to be indexed by TRDIZIN, which is a very prestigious index in the academia of our country. On this occasion, I would like to take this opportunity to thank all our friends who have contributed to the journal from its establishment to this stage.

In this issue, we have again published research articles, book reviews and thesis abstracts.

I wish you good readings and plenty of benefits from those readings.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY

Editor-in-Chief

الْحَمْدُ لِلَّهِ رَبِّ الْعَالَمِينَ وَالصَّلَاةَ وَالسَّلَامَ عَلَى رَسُولِهِ النَّبِيِّ مُحَمَّدٍ صَلَّى اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ...

فنحن معكم في العدد الثاني عشر من مجلتنا العالمية لبحوث الحديث الشريف (Hadith)، الصادرة حديثاً. ونحن سعداء من جهة لقطعنا المسافة التي قطعتها مجلتنا هذه، ومن جهة أخرى فإن الحزن على الأطفال الذين يذبحون بلا رحمة أمام أعين العالم قد أحاط بنا في كل خلايانا. فإذا لم يكن للعلم والتعليم والتنمية إسهام في خدمة الإنسانية فلا وجود حقيقي لها. وفي هذا الصدد، نحن نعيش في فترة زمنية ندرك فيها مدى أهمية المعنى الشامل لاستعادة النبي صلى الله عليه وسلم من علم لا ينفع. ونحن في الوسط الأكاديمي نحاول إنتاج المعرفة العلمية قدر المستطاع، بعيداً عما يمكن تسميته بالمعرفة غير النافعة. ومع إدراكنا أن هذا هو أفضل عمل يمكن أن نقوم به، فإننا نعمل على أمل أن يقوم كل واحد منا بأفضل ما يمكن أن يقوم به بأفضل طريقة ممكنة. ويمكن القول بأن هذا العدد من مجلتنا قد صدر بهذا الفهم.

وقد حظيت مجلتنا الدولية للدراسات الحديثية (Hadith) منذ صدورها بفهارس كثيرة مرموقة وعلى مستوى عالمي معروف. ومؤخراً بدأنا في السعي لنيل فهرسة (TRDiZiN) وهو فهرس مرموق جداً في الأوساط الأكاديمية في بلادنا، وبهذه المناسبة أود أن أنتهز هذه الفرصة لأشكر جميع أصدقائنا الذين ساهموا في المجلة منذ تأسيسها إلى هذه المرحلة.

في هذا العدد، نشرنا مقالات بحثية ومراجعة كتاب و ملخص أطروحة.

أتمنى لكم قراءة ممتعة ونافعة.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY

رئيس التحرير